

## Ontario Defibrillator Access Initiative - Second Call for Proposals

May 13<sup>th</sup>, 2013

Dear ,

Welcome to the Ontario Defibrillator Access Initiative.

On behalf of the Government of Ontario and the Heart and Stroke Foundation of Ontario, we are writing to inform you that the second round of the Ontario Defibrillator Access Initiative (ODAI) is now open. This initiative will enable publicly funded sport and recreation facilities, schools with high sport and recreation use and Elderly Person Centres across Ontario to receive Automated External Defibrillators (AEDs) and associated CPR /AED training.

In 2011, the Government of Ontario announced its commitment to saving lives with AEDs by increasing access to these life-saving devices in publicly-funded and approved locations across Ontario. The Heart and Stroke Foundation of Ontario is leading this unprecedented initiative, representing the largest application process for AED funding in the province's history. The ODAI will help to improve the heart safety of communities across Ontario with a targeted placement of 2,500 AEDs and the certification of 25,000 people in how to use them.

To complete an ODAI Application for your facility, follow these steps:

1. Go to <http://aedprogram.heartandstroke.ca> and fill out an Applicant Profile
2. Check your email, and follow the link to the ODAI Application website  
**(Please note that this email may have been sent to your SPAM folder)**
3. Complete an application for your site(s) before the Friday, June 14<sup>th</sup> 2013, 12:00PM deadline

A background document on the Initiative with frequently asked questions and a step-by-step guide through the application process can be found here:

[ODAI TOOLKIT](#)

[ODAI APPLICATION GUIDE](#)

Should you have any questions or require further information, please contact us at [aedprogram@hsf.on.ca](mailto:aedprogram@hsf.on.ca)

Thank you for your interest in the ODAI. Come be part of an initiative that has already placed more than 1700 AEDs and trained over 15,000 participants in CPR and AED, important milestones in making our communities heart safe.

Sincerely,



Andrew Lotto  
Manager, Resuscitation  
Heart and Stroke Foundation of Ontario



FONDATION<sup>MC</sup>  
DES MALADIES  
DU CŒUR  
ET DE L'AVC



## Initiative d'accès à la défibrillation de l'Ontario : Deuxième appel pour propositions

Bonjour ,

Bienvenue à l'initiative d'accès à la défibrillation de l'Ontario.

Au nom du gouvernement de l'Ontario et de la Fondation des maladies du cœur et de l'AVC de l'Ontario, nous vous informons par la présente que la deuxième vague de l'initiative intitulée Ontario Defibrillator Access Initiative (ODAI) est ouverte. L'initiative permet aux installations sportives et récréatives financées par les deniers publics, les écoles faisant un usage intensif de leurs installations sportives et récréatives et les centres pour personnes âgées partout en Ontario de recevoir des défibrillateurs externes automatisés et la formation connexe en RCR-DEA.

En 2011, le gouvernement de l'Ontario a annoncé sa volonté de sauver des vies grâce à des DEA en augmentant la mise en place de ces appareils d'importance vitale dans des lieux publics. La Fondation des maladies du cœur et de l'AVC de l'Ontario mène cette initiative sans précédent, qui représente le plus gros processus de demandes de financement de DEA de l'histoire de la province. L'initiative aura une incidence importante sur la santé cardiaque de toute la population de l'Ontario grâce à la mise en place de 2 500 DEA et la formation de 25 000 personnes.

Pour remplir une demande dans le cadre de l'ODAI visant votre installation, veuillez suivre les étapes ci-dessous :

1. Consultez <http://aedprogram.heartandstroke.ca> et remplissez un profil du demandeur.
2. Vérifiez votre courrier électronique et suivez le lien vers le site Web de demandes ODAI.

**(Veuillez noter que ce courriel a peut être été envoyé dans votre fichier SPAM)**

3. Remplissez une demande pour votre ou vos emplacement(s) avant la date limite d'ODAI, le 14 Juin 2013, midi. (12h)

Vous trouverez ici un document d'explication sur l'initiative ainsi qu'une foire aux questions, de même qu'un guide étape par étape :

[Ressources pour ODAI](#)

[Guide d'application d'ODAI](#)

N'hésitez pas à communiquer avec nous si vous avez des questions ou que vous avez besoin de plus d'information au [aedprogram@hsf.on.ca](mailto:aedprogram@hsf.on.ca)

Merci de votre intérêt à l'égard de l'ODAI. Prenez part à cette initiative qui a déjà permis de mettre en place plus de 1700 DEA et a offert une formation à 15,000 personnes en RCR et DEA, mesures importantes pour rendre nos collectivités plus sécuritaires pour le cœur.

Cordialement,

Andrew Lotto  
Chef, Réanimation  
Fondation des maladies du cœur et de l'AVC de l'Ontario

c. c.